
Carnevali: W styczniu nikogo nie sprzedamy

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach mówiło się sporo o możliwej wymianie między Romą i

Sassuolo, Undera na Politano. Z plotek nie zniknął też temat Domenico

Berardiego. CEO Sassuolo, Giovanni Carnevali, był pytany o pogłoski

przez TMW Radio.

Czego brakuje Berardiemu?

- W tym sezonie miał niestety kontuzję, po której się podnosi. Uraz przyszedł w

momencie jego kłopotów, ale też kłopotów zespołu, który robi teraz kroki naprzód.

Jestem przekonany, że jest to kwestia kondycji fizycznej i że niebawem wróci na

swój dawny poziom.

Di Francesco powiedział ostatnio, że widziałby go chętnie w Romie...

- Myślę, że nie tylko on, ale też inni. Jest jednym z niewielu włoskich talentów, są też

zainteresowane zespoły zza granicy. Na pewno teraz nie odejdzie, zobaczymy jeśli

chodzi o przyszły sezon, na razie za wcześnie o tym mówić.

Politano?

- Jesteśmy przyzwyczajeni do tego, aby nie sprzedawać naszych graczy w styczniu.

Myślę o Zazie, o Pellegrinim w zeszłym roku, ale też o Defrelu: chcemy zakończyć

sezon z najlepszymi graczami, na pewno nikogo nie sprzedamy. 
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